
Συγκριτικός βαθμός - εισαγωγή

Χρησιμοποιούμε το συγκριτικό βαθμό για να συγκρίνουμε δύο ή περισσότερα 

πράγματα:

•A lion is bigger than a pet cat.

•Gold is more expensive than silver.

Συγκριτικός βαθμός - σχηματισμός

Κάνουμε συγκρίσεις με:

επίθετο σε συγκριτικό βαθμό + "than"

ή

"not as" + επίθετο σε θετικό βαθμό + "as".

Αν χρησιμοποιήσουμε "as" + επίθετο + "as" στην κατάφαση, αυτό σημαίνει ότι τα 

δύο πράγματα είναι ίδια:

Συγκριτικός / Υπερθετικός βαθμός (than)

(Comparatives / superlatives (than))



•Anna is as happy as Sue.

Σχηματισμός συγκριτικού βαθμού επιθέτων

1.Για μονοσύλλαβα επίθετα, όπως: big ή sad, διπλασιάζουμε το τελικό 

σύμφωνο και προσθέτουμε "er":

•bigger

•sadder

Αν το επίθετο στο θετικό βαθμό λήγει σε διπλό σύμφωνο, απλά 

προσθέτουμε το "er":

•smaller

•taller

2.Στα δισύλλαβα ή τα πολυσύλλαβα επίθετα βάζουμε το "more" 

(=περισσότερο) ή το "less" (=λιγότερο) πριν από το επίθετο:

•more   expensive, less expensive

•more   exciting, less exciting

3.Στα δισύλλαβα επίθετα που λήγουν σε "y", διώχνουμε το "y" και 

προσθέτουμε "ier":



•happier

•crazier

Στα ανώμαλα επίθετα συγκριτικού βαθμού συμπεριλαμβάνονται:

•good – better

•bad – worse

Υπερθετικός βαθμός - εισαγωγή

Χρησιμοποιούμε τον υπερθετικό βαθμό για να πούμε ότι κάτι είναι περισσότερο 

από όλα τα άλλα σε μια ομάδα:

•It's the tallest building in the world (no other is taller)

•He's the fastest runner in the race. (no one runs faster)

•She bought the most expensive watch. (the others were all cheaper)

•They are the worst football team. (the other teams are better)

•My mum is the happiest person I know. (I don’t know anyone happier)

1)A new car is     than an old car. (expensive)
 

2)Sophie is a     singer than Maria. (good)
 

3)Maths is     than physics. (easy)
 

4)



Υπερθετικός βαθμός - σχηματισμός

Φτιάχνουμε τον υπερθετικό βαθμό με: "the" + επίθετο σε υπερθετικό βαθμό

Σχηματισμός επιθέτων υπερθετικού βαθμού

•Στα μονοσύλλαβα επίθετα όπως: big ή sad, διπλασιάζουμε το τελικό 

σύμφωνο και προσθέτουμε 'est':

•biggest

•saddest

•Αν το επίθετο στο θετικό βαθμό λήγει σε διπλό σύμφωνο, απλά 

προσθέτουμε 'est':

•smallest

•tallest

•Στα δισύλλαβα ή τα πολυσύλλαβα επίθετα βάζουμε το 'most' (=ο πιο πολύ) 

ή το 'least' (=ο πιο λίγο) πριν από το επίθετο:

•most   expensive, least expensive

•most   exciting, least exciting

•Στα επίθετα που λήγουν σε 'y', διώχνουμε το 'y' και προσθέτουμε 'iest':



•happiest

•craziest

Στα ανώμαλα επίθετα υπερθετικού βαθμού συμπεριλαμβάνονται:

•good – best

•bad – worst

VIDEOS

theory

https://www.youtube.com/watch?v=p0kwsNq3A2w

examples

https://www.youtube.com/watch?v=JiI1UmfgprM

https://www.youtube.com/watch?v=p0kwsNq3A2w
https://www.youtube.com/watch?v=JiI1UmfgprM
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